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A legutóbbi, CSU Suceava elleni férfi kézilabdameccs során azzal szembesülhetett a
sportszerető közönség, hogy a városi sportcsarnokban a már meglévő eredményjelző mellé
felkerült egy másik is. Többen is feltették a kérdést: miért ?

  

A már meglévő, modern eredményjelzőről tudni kell, hogy a 2005-ös árvíz utáni teljes
felújításkor adományozta azt a sportiskolának a Székelyudvarhelyért Alapítvány és a Rotary
Klub . A
dokumentumok szerint hiába áll a sportcsarnok használatában, az üzemeltetését egy cég végzi.

        

Fotók: Kakasy Botond
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„Megegyezés szerint működött minden, de sok nézeteltérés volt az üzemeltetővel. Ha valaki
tőlünk bérelte a pályát, nem volt elégséges, hogy kifizette a bérleti díjat, hanem meg kellett még
egyeznie az eredményjelző kezelőivel is, ami plusz kiadást jelentett. De ide sorolhatnám az
ifjúsági mérkőzéseket is. Nem tehettünk mást, a saját költségvetésünkből vásároltunk egy új
táblát" – mondta el honlapunk kérdésére a sportiskola igazgatója, Bakó Lajos.

  

Az eredményjelző valamivel több mint ötezer euróba került, megfelel a mostani
követelményeknek, hat sportágban lehet használni. A sportiskola leginkább a
kézilabdameccseken működteti, kezelését négy olyan fiatal vállalta el, akik játékvezetői képzést
kaptak.

        

  
      

Az igazgató elmondta, mind a két eredményjelző fenn marad a sportcsarnok falán, hiszen a
régit adományba kapták, a felnőtt kézilabda, valamint a teremlabdarúgó találkozókon még azt
használják.

  

A sportcsarnokban végzett egyéb felújításokkal kapcsolatban megtudtuk, az elmúlt időszakban
cserélték ki a világítást, hamarosan pedig a hangosítóberendezést is egy új rendszer váltja fel.
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